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Jaarverslag van de sekretaris(sen) over 1979

Ledenbestand : aantal leden op 31 december 1978 306

aantal leden op 31 december 1979 334-

Bestuur

Het bestuur werd gevormd door:

voorzitter ; R.G. Moolenbeek (vanaf 10—7)

vice voorzitter : K. Visser (vanaf 10-7)

sekretaris : R.G. Moolenbeek (tot 10-7)

2e sekretaris : A. van Leyden (tot 10-7)

sekretaris : T. Stoker (vanaf 10-7)

penningmeester : T, Stoker

s.g. Avifauna ; A. Vermeule

s.g, Eerapolder : A. van Leyden

s.g, Korhaan : W. Cohen (tot 31-7)

R. Sinoo (vanaf 1-8)

s.g. Nestkasten : H.W. de Soete

s.g, Ekskursies : L.J. Dwars-Achterbergh

s.g. Kursus : K. Visser

C. Rotermundt

Ledenavonden in 1979

In de Goede Herderkerk te Hilversum werden 7 lezingen/filmavonden gehouden,

De januari -lezing kon door de slechte weersomstandigheden niet doorgaan.

Er werden 8 werk-/kontaktavonden gehouden in de Godelinde Scholengemeenschap

te Naarden,

Kontakten met andere organisaties

a. Gooiseh Natuurreservaat - Diverse malen hebben wij dit jaar kontakt ge-

zocht met het GNR. Eenmaal een informele vergadering over de Korhoen-

derproblematiek (RIN-advies), eenmaal over schapen en in maart met di-

verse Gooise belangengroeperingen over meerdere problemen (o.a. jacht).

Gelijk voorgaande jaren werd weer een lijsn met waargenomen vogels in

terreinen van het GNR door leden van de VWG aan hot GNR toegezonden.

b. Contact Milieubescherming Moord-Holland - We zijn nog niet aangesloten

in afwachting van een Gooise Milieufederatie, Nog steeds toont het CMN

weinig interesse voor het Gooi e.o, en op door ons getoonde interesse

.

wordt niet gereageerd. Wel zijn we aangesloten bij de Stichtse Milieu-

federatie. Hiermede zeer goede kontakten.

c. Gewest Gooi en Vechtstreek - Diverse vergaderingen bijgewoond t.b.v. het

Basisplan Vechtstreek. Lijst met bezwaren en aanvullingen ingediend.

d. Werkgroep Leefmilieu het Gooi - Regelmatig de vergaderingen bijgewoond.
Goede kontakten en veel samenwerking.

e. Kontaktorgaan KNNV - De jaarlijkse vergadering bijgewoond.
f. Vogelbescherming - Kontakten gelegd i.v.m. Keverdijkse polder en

Almerespoorlijn.

g. Natuurmonumenten - Regelmatig vergaderd i.v.m, Almerespoorlijn, stort-

plaats Loodijk, Verzoek van NM om gegevens H’sumse Meent,

h. Stichting Vogeljaar - Plaatsing Gierzwaluwkasten i.s.m. hen bij de KRO.

i. Rijksinstituut voor Natuurbeheer - Diverse malen overlegd m.b.t, het

Korhoenderrapport, Verzoek onzerzijds om advies herintroduktie schapen

op Gooise heidevelden,

j. Vogelwacht Utrecht en IVN Eemland
- Gezamelijke ekskursies gehad.

k. Milieudefensie Ned. den Berg -
Samen geprotesteerd tegen jachtput in

Meeruiterdijkse polder bij gemeente Nederhorst den Berg.



10

l. IVN het Gooi - Onze stencilmachine werd in bruikleen aan hen afgestaan

tot eind december 1979, Verder oppervlakkig kontakt.

m. NOS - Afwijzing verzoek om wand voor Oeverzwaluwen,

n. S0V0N - Goede kontakten met de distriktskoordinator.

o. VW het Gooi - Brief over de schaapskudde.

p. Gooise Natuurwacht - Samenwerking wat betreft kontrole rustgebied

Westerheide,

q. Verder nog kontakten met diverse Gooise gemeenten, Komité Wintervoede-

ring, NJN Hilversum, ACJN Bussum en Weesp, Minister van Verkeer en

Waterstaat, CRM afd. Fauna en Flora, Stichting Mondiaal Alternatief,

Stichting Kritisch Faunabeheer, Dienst IJsselmeerpolders, S.B.B.

In het voorjaar werd het tweede gedeelte van de kaderkursus gegeven.

Het Naarderbos werd door de kursisten geïnventariseerd op broedvogels (zie

verslag subgroep Avifauna),

De bibliotheek werd uitgebreid met diverse boeken en vele overdrukken.

Mevr, Reddingius werd bereid gevonden het beheer op zich te nemen.

Diverse tijdschriften werden weer ingebonden en er werd een nieuwe stalen

kast aangeschaft.

Bij de Provincie werd bezwaar aangetekend tegen enkele geplande fietspaden
in het Provinciaal Fietspadenplan.

Begin maart werd werd aan een 30-tal winkeliers een brief gestuurd met het

verzoek niet in kievitseieren te handelen.

Werkgroep Almerespoorlijn.

Enkele leden van de VWG maakten aktief deel uit van deze werkgroep. Diverse

vergaderingen werden belegd en er werd een 2e fietstocht om het Naardermeer

georganiseerd. Ook financieel heeft de VWG een behoorlijke bijdrage geleverd.
Met Vogelbescherming ontstond een goed kontakt wat resulteerde in positieve
financiële toezeggingen zodat het tekort van de aktie kon worden weggewerkt.

Het bestuur kwam 6 maal bijeen (26/w, 23/4, 7/6, 23/8, 2/10 en 19/11)

Rob Moolenbeek en Trijnie Stoker


